
Protokół Nr 30/09 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy   

z Zagranicą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 23.10.2009 roku. 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie Sprawozdania finansowo – rzeczowego za I półrocze 2009 roku 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach za okres od 1.01 – 
30.06.2009 r. 

2. Przyjęcie informacji: „Realizacja działań wdrażanych przez Świętokrzyskie 
Biuro Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki w I półroczu 2009 roku. 

3. Zapoznanie się z Wynikami Nadkontraktacji środków w ramach Priorytetu II 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006 
przyznanych dla Województwa Świętokrzyskiego. 

4. Przyjęcie Informacji na temat ewaluacji Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013”. 

5. Zapoznanie się z Informacją o promocji turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego w I półroczu 2009 roku. 

6. Przyjęcie informacji o projekcie: 
a). e-świętokrzyskie – Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST 
b).e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa 
Świętokrzyskiego 
c. „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej” (w skrócie SSPW) realizowany 
w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. 

7. Sprawy różne. 
 
Do porządku zostały wprowadzone nowe punkty: 
2 a). zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia planowanych łącznych 
nakładów finansowych przeznaczonych na dotowanie kolejowych przewozów osób 
wykonywanych na podstawie umowy o świadczenie usług publicznych w latach 
2010-2012. 
2 b). zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr XXIII/399/09 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 9 lutego 2009 roku oraz zmian  
w Statucie Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego, stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr XXIII/399/09 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  
z dnia 9 lutego 2009 roku. 
(projekty uchwał stanowią zał. do protokołu z XXXI sesji Sejmiku) 
 
Nowy porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Przyjęcie Sprawozdania finansowo – rzeczowego za I półrocze 2009 roku 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach za okres od 1.01 – 
30.06.2009 r. 



2. a). zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia planowanych 
łącznych nakładów finansowych przeznaczonych na dotowanie kolejowych 
przewozów osób wykonywanych na podstawie umowy o świadczenie usług 
publicznych w latach 2010-2012. 
b). zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr XXIII/399/09 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 9 lutego 2009 roku oraz zmian  
w Statucie Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego, stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr XXIII/399/09 Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego  
z dnia 9 lutego 2009 roku. 

3. Przyjęcie informacji: „Realizacja działań wdrażanych przez Świętokrzyskie 
Biuro Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki w I półroczu 2009 roku. 

4. Zapoznanie się z Wynikami Nadkontraktacji środków w ramach Priorytetu II 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006 
przyznanych dla Województwa Świętokrzyskiego. 

5. Przyjęcie Informacji na temat ewaluacji Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013”. 

6. Zapoznanie się z Informacją o promocji turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego w I półroczu 2009 roku. 

7. Przyjęcie informacji o projekcie: 
a). e-świętokrzyskie – Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST 
b).e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa 
Świętokrzyskiego 
c. „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej” (w skrócie SSPW) realizowany 
w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. 

8. Sprawy różne. 
 
 
Ad. 1. 
Wojciech Płaza – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. (zał. 5) 
 
W dyskusji uczestniczyli: Jadwiga Głowienka, Józef Żurek, Jarosław Przygodzki. 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 2. 
2 b). zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr XXIII/399/09 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 9 lutego 2009 roku oraz zmian  
w Statucie Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego, stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr XXIII/399/09 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  
z dnia 9 lutego 2009 roku.  
 
Temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały zreferowała Jadwiga 
Głowienka – Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej.  
 
Marcin Perz – Członek Zarządu uzupełnił wypowiedź zaznaczając, że kończą się 
możliwości pozyskiwania środków z RPO, szkoda tracić czas. Trzeba szybko 
reagować. 
 



Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 3) 
 
Ad. 4. 
Zapoznanie się z Wynikami Nadkontraktacji środków w ramach Priorytetu II 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006 
przyznanych dla Województwa Świętokrzyskiego. (zał. 7) 
 
Jadwiga Głowienka – Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej zreferowała 
temat zgodnie z załączonym materiałem.  
Nie było głosów w dyskusji, informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 3. 
Przyjęcie informacji: „Realizacja działań wdrażanych przez Świętokrzyskie Biuro 
Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  
w I półroczu 2009 roku. (zał. 8) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem przedstawił na prezentacji multimedialnej 
Krzysztof Szczypiór – Zastępca Dyrektora ds.. Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, Kierownik Biura PO KL.  
 
W dyskusji uczestniczyli: Jarosław Przygodzki, Józef Żurek. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 2 a). 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia planowanych łącznych 
nakładów finansowych przeznaczonych na dotowanie kolejowych przewozów osób 
wykonywanych na podstawie umowy o świadczenie usług publicznych w latach 
2010-2012. 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastruktury przedstawił projekt 
uchwały zgodnie z uzasadnieniem, poprosił o jej przyjęcie, zaznaczając, że jest to 
uchwała deklaratywna, którą później i tak trzeba stworzyć na nowo, zawierając w niej 
konkretne kwoty. 
 
Nie było głosów w dyskusji, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie 
pozytywnie. (zał. 4) 
 
Ad. 4.  
Zapoznanie się z Wynikami Nadkontraktacji środków w ramach Priorytetu  
II Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006 
przyznanych dla Województwa Świętokrzyskiego. (zał. 9) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Stanisław Piskorek – 
Zastępca Dyrektora Departamentu Funduszy Strukturalnych. Nie było głosów  
w dyskusji. Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 6. 
Zapoznanie się z Informacją o promocji turystycznej Województwa Świętokrzyskiego 
w I półroczu 2009 roku. (zał. 10) 



 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Jacek Kowalczyk – Dyrektor 
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. Podkreślił, że 
Sandomierz jest aktualnie bardzo modny, w tym roku odwiedziło go już około 200 – 
300 tysięcy turystów. 
 
Marcin Perz – Członek zarządu przypomniał, iż powstał u nas Fundusz Filmowy. 
TVN chce zrobić i nas 11 odcinków serialu, prawdopodobnie wynajmą hale  
w Centrum Targowym. 
 
Informacja została bez dyskusji przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 7. 
Przyjęcie informacji o projekcie: 
a). e-świętokrzyskie – Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST 
b).e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa 
Świętokrzyskiego 
c. „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej” (w skrócie SSPW) realizowany  
w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. 
(zał. 11) 
 
Obszerne informacje załączone do protokołu zreferował Andrzej Sztokfisz – 
Kierownik Biura Społeczeństwa Informacyjnego. 
W dyskusji uczestniczyli: Andrzej Sztokfisz, Jarosław Przygodzki, Lech Janiszewski. 
 
Informacja została przyjęta pozytywnie. 
 
Ad. 8. 
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący chciał wiedzieć, co nowego z Biurem w Brukseli. 
 
Lech Janiszewski – Członek Zarządu zaznaczył, że nie jesteśmy tam 
gospodarzem, głównym dzierżawcą jest województwo warmińsko-mazurskie. 
Dlatego musimy się dostosować do reszty. Oficjalne otwarcie może nastąpić w 
drugiej połowie stycznia 2010 roku. w poniedziałek dobiega końca nabór wniosków 
konkursowych na pracownika tego biura. 
 
 
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 14.05. 
 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 

Przewodniczący Komisji  
 
 

  Jarosław Przygodzki  
 
 


